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KÖBÁNYA 

a, elov.i ros 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
Képviselő-testülete 

BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

KÖLTSÉGVETÉSI BIZOTTSÁGA 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült a Költségvetési Bizottság 2022. május 17-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) 
megtartott ülésén. 

Az ülés kezdetének időpontja: 14.03 óra 

A jelenléti ív szerint jelen vannak: 
Marksteinné Molnár Julianna, a Bizottság képviselő tagja, 
Almádi Krisztina Éva, Tóth Lívia, a Bizottság nem képviselő tagja. 
(1 képviselői hely betöltetlen.) 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
jegyző 

aljegyző 

alpolgármester 
alpolgármester 
a Jegyzői Titkárság vezetője 
a Jegyzői Főosztály vezetője 

Dr. Szabó Krisztián 
Hegedűs Károly 
RadványiGábor 
Somlyódy Csaba 
Dr. Ács Viktória 
Dr. Szüts Korinna 
Dr. Végh Liza 
Novák Andrea 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály 
Költségvetési Osztály vezetője 

Siemné Topánka Eszter a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály 
Számviteli Osztály vezetője 

Távolmaradását előre jelezte: 
Huszti-Vouszka András Norbert, a Bizottság képviselő tagja 

Az ülést vezeti: Marksteinné Molnár Julianna bizottsági elnök, 

Távolmaradás oka: 
szabadság 

(az SZMSZ 76. § ( 4) bekezdésében foglalt rendelkezés alapján a betöltetlen bizottsági elnöki 
tisztség okán) 

Elnök: Szép jó napot kívánok mindenkinek. Kérem, hogy jelentkezzen be minden bizottsági tag, 
illetve minden jelenlévő a gépbe. Ennek a mai bizottsági ülésnek az a különlegesége, hogy 
ellenkező előjellel, legfiatalabb lévén, én kaptam a felkérést, hogy vezessem a bizottsági ülést. 
Megállapítom, hogy a Bizottság 3 fővel, egy betöltetlen képviselői hellyel határozatképes. Az ülésről 
hangfelvétel készül, a jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti. Kérdezem, hogy az írásban kiküldött 
napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele, módosító javaslata? Amennyiben nincs, 
akkor kérem, hogy szavazzunk a napirendi pontokról. Indítom a szavazást. 
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A Költségvetési Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét 
[22/2022. (V. 17.)]: 

1. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2021. évi költségvetési 
beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotása (269. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

2. A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére e-cargo teherkerékpárok 
beszerzéséhez felhalmozási célú támogatás biztosítása (262. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

3. Beszámoló a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2021. évben végzett 
tevékenységéről (271. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

4. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő
testületi és a veszélyhelyzetben hozott polgármesteri határozatokról (244. számú 
előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

S. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. 1-Vl. havi várható 
likviditási helyzetéről (251. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 3 egyhangú igennel elfogadta a napirendjét. Köszönöm 
szépen. 

1. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2021. évi költségvetési 

beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Első napirendi pontunk, Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2021. évi 
költségvetési beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló önkormányzati 
rendelet megalkotása, előterjesztője Polgármester úr, de kérdezem a jelenlévőket, kívánják-e 
kiegészíteni az anyagot? Pénzügyi Főosztály, esetleg Alpolgármester úr, Jegyző úr? Jegyző úrnak 
adok szót. 

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Tisztelt Bizottság, nem is magát az előterjesztést 

szeretném kiegészíteni - természetesen kérdés esetén szívesen válaszolunk bármilyen felvetésre 
-, hanem néhány pontosítást szeretnék a rendelet tervezet maradványfelhasználási táblájához 
tenni, a 16. mellékletéhez. Tehát a rendelettervezet 16. mellékletében foglalt táblázat A:9 
mezőjében most az szerepel, hogy „Kőbányai Sportszövetség - sportcélú támogatás". Itt ez 
valójában nem a Kőbányai Sportszövetség támogatása, csak a Kőbányai Sportszövetség kérelme 
alapján került ide. Ezt itt rosszul tüntettük fel. Itt helyesen annak kell szerepelnie, hogy 
„Közművelődési Bizottság - Sportcélú támogatás tartaléka". Az A:20 mezőben egy kis pontosítást 
tennék annak érdekében, hogy egyértelmű legyen, hogy itt is a bizottsági tartalékról van szó. Tehát 
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a „Diáksport eredményességi támogatás tartaléka" szöveg helyébe az lép, hogy „Közművelődési 
Bizottság - Diáksport eredményességi támogatás tartaléka". Tehát marad az eredeti szöveg, csak 
elé kerül, hogy „Közművelődési Bizottság". A működési célú kiadások és a tartalékok között 
helyeznénk át három összeget a Gésa H oszlopban, mert valójában itt nem közvetlen kiadásokról, 
hanem tartalékokról van szó, az előbb említettek egyébként, amelyekről majd a Közművelődési 
Bizottságnak még külön kell döntenie. Tehát a G:9 mezőben törlésre kerül a 2 500 OOO és a H:9 
mezőbe kerül a 2 500 OOO Ft mellé. A G:20 mezőben törlésre kerül a 2 OOO OOO szöveg és a H:20 
mezőbe kerül 2 OOO OOO, és ugyanez még egyszer alatta, a G:21 mezőben törlésre kerül az 
1 500 OOO és a H:21 mezőbe kerül az 1 500 OOO és eszerint változnak az összegző mezők. Tehát 
érdemben nem változnak sem az összegek, sem az eredmények, csak megnevezéseket 
pontosítottunk, illetve a megfelelő jogcímhez helyeztük át a három tételt. Köszönöm szépen. 

Dr. Szabó Krisztián szóbeli módosító javaslata: a rendelettervezet 16. mellékletében (a 
maradványfelhasználási tábla) foglalt táblázat 

a) A:9 mezőjében a „Kőbányai Sportszövetség - sportcélú támogatás" szövegrész helyébe a 
,,Közművelődési Bizottság - Sportcélú támogatás tartaléka" szöveg, 

b) A:20 mezőjében a „Diáksport eredményességi támogatás tartaléka" szövegrész helyébe a 
„Közművelődési Bizottság - Diáksport eredményességi támogatás tartaléka" szöveg 

lép, továbbá 

c) G:9 mezőjében a „2 500 OOO" szöveg, 
d) G:20 mezőjében a „2 OOO OOO" szöveg, 
e) G:21 mezőjében az 11 1 500 OOO" szöveg 
törlésre kerül és 

f) H:9 üres mező helyébe a „2 500 OOO" szöveg, 
g) H:20 üres mező helyébe a „2 OOO OOO" szöveg, 
h) H:21 üres mező helyébe az „1 500 00011 szöveg 
lép, valamint 

i) G:24 mezőjében a „75 901 600" szövegrész helyébe a „69 901 60011 szöveg, 
j) G:87 mezőjében a „189 555 020" szövegrész helyébe a „183 555 020" szöveg, 
k) H:24 és H:87 mezőjében a „2 012 221 994" szövegrész helyébe a „2 018 221 99411 szöveg 

lép. 

Indokolás: A támogatások összege az egyéb működési célú kiadásoktól a működési célú tartalékok 
közé kerül áthelyezésre a megfelelő jogcímhez és az előirányzatok megnevezésének 
pontosításával. (269 /1. módosító javaslat) 

Elnök: Én is köszönöm. Magáról az előterjesztésről érdemben nem tudom, hogy valaki szeretne-e 
szólni? Én örömmel olvastam és tényleg nagyon olvasmányos és azt kell, hogy mondjam, a 
diagrammok segítenek ebben. Nem látok hozzászólásra jelentkezőt. Igen. Tóth Líviának adok szót, 
és nem tudom, hogy ilyen, körülbelül arasznyira beszélj a mikrofonba, legyél olyan kedves. 

Tóth Lívia: Jelezni szeretném, hogy több számszaki hibát találtam benne, hogy amit még esetleg 
érdemes lenne kijavítani. Hogy például a nemzeti vagyonba tartozó befektetett eszközök 
értékelésénél a szöveges részben is több minden el van ütve, például a Rózsa Records Kft.-től 
30 300 OOO Ft összegben vásárolt ingatlan az 313 100 OOO Ft, valamint. Nem? Miért? Érdeklődöm. 
Igen? Jó, itt a Sportligetben megépült pumpapályának az összege is helytelen, és ezeket nem 
találtam meg a beruházási és egyéb táblázatokban sem, és így nem tudtam ellenőrizni, hogy 
tulajdonképpen jó-e. Köszönöm szépen. 
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Elnök: Köszönöm szépen. Jegyző úrnak adok szót. 

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Tehát, ami konkrétan elhangzott a Gergely utcai ingatlan 
vásárlásánál, az ingatlannak a teljes vételára, az valóban a 313 OOO OOO Ft, de ez a szöveg, ez nem 
a vételárról szól, hanem ez az aktiválásról szól. Tehát arról, hogy az adott vételár részlet, amely 
abban az évben került könyvelésre, annak az értékével, abban az évben növekedett az ingatlan. De 
mivel több részletben került kifizetésre az ingatlan, nem minden része a 313 OOO OOO Ft-nak 2021-
ben kerül aktiválásra, hanem a többi része 2022-ben majd. A többi összegre ugyanez vonatkozik, 
tehát ha azok is ebben a bekezdésben voltak, amelyeket Képviselő asszony említett, az mindegyik 
ilyen tétel. Ha másik kérdés van még, akkor a másikra is szívesen elmondjuk, de itt tehát erről van 
szó, hogy a vételár, nem a vételárról írunk abban a bekezdésben, hanem az adott évi aktiválás 
értékéről. 

Tóth Lívia: Köszönöm szépen, nem tudom, hogy az aktiválás, hogy történt meg, nem tudtam 
ellenőrizni, de azt tudom, hogy 156 550 OOO Ft lett kifizetve december 20-án. Akkor ez, honnan 
számol ez az aktiválás? Vagy hogy lett, hogy volt meghatározva ez az összeg? Azért érdekelne, 
köszönöm szépen. 

Dr. Szabó Krisztián: A december végén megfizetett összeg az előleg volt, tehát az nem kerül 
elszámolásra a 2021. évben, mert az még nem növelte az Önkormányzat vagyonát, az függő tétel. 
És amikor 2022-ben véglegesen lekönyvelté válik, akkor fogja növelni az Önkormányzat vagyonát. 
Tehát majd a 2022-es beszámolóban fog az szerepelni a mérlegben. 

Tóth Lívia: Köszönöm. 

Elnök: Köszönöm szépen. Én a bevételeknél szeretném azt megemlíteni, hogy - azon túl, hogy 
szépen a diagrammok nagyon látványosan mutatják -, ami az egyik, szeretném kiemelni, hogy az 
adóbevételek 106%-ra teljesültek, és általában ugye attól tartottunk, hogy egy kicsit alacsonyabb 
bevétellel kalkulálhatunk, de ha figyelmesen áttanulmányozzuk ezt a beszámolót, azért láthatjuk, 
hogy nem csökkentek a bevételek, hanem általában megállapíthatjuk, hogy a működési bevételeink 
is kellő mértékben emelkedtek és kellő fedezetet nyújtottak a feladatok ellátására. Úgyhogy ezt 
örömmel tapasztaltam. Másik kiegészítés, amit szeretnék hozzátenni, ugye az említett 16. táblában 
szerepel a Szivárványnál 15 millió valahány Ft - ugye itt a dolgozói bérek kiegészítésére, ez az, amit 
a Szivárvány vezetője, ugye a Kőbánya pótlékot nem kérte a dolgozói számára és ezt kicsit későn 
vettük észre -, és ez most itt kerül pótlásra, úgyhogy ennek örülök és köszönöm szépen. Én a 
magam részéről jó szívvel ajánlom elfogadásra. Jegyző úr a döntési javaslat része ez az említett 
táblázat, amit említettél módosítás, de erről kell külön szavaznunk, ugye? Igen. Köszönöm szépen. 
Akkor nem látok hozzászólót, ezért most elindítom a szavazást, először is a Jegyző úr által említett 
módosításokról, a 269/1. módosító javaslatról fogunk szavazni. Indítom a szavazást. 

A Költségvetési Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal támogatja a 269/1. módosító javaslatot 
[23/2022. (V.17.)]. 

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a Bizottság 3 igennel, egyhangú döntéssel fogadta 
el a módosítást. És akkor most a módosítással együtt szavazunk a döntési javaslatról. Indítom a 
szavazást. 

A Költségvetési Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat 2021. évi költségvetési beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról 
szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról szóló, 269. számú előterjesztést a 269 /1. módosító 
javaslat figyelembevételével támogatja [24/2022. (V. 17.)]. 
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Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 3 igen, egyhangú döntéssel fogadta el a Bizottság a 
döntési javaslatot. Köszönöm szépen. 

2. napirendi pont: 
A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére e-cargo 
teherkerékpárok beszerzéséhez felhalmozási célú támogatás biztosítása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Rátérünk a következő napirendi pontunkra. A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális 
Nonprofit Kft. részére e-cargo teherkerékpárok beszerzéséhez felhalmozási célú támogatás 
biztosítása. Kérdezem, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek hozzátennivalója, kérdése? 
Amennyiben nincs, akkor indítom a szavazást. 

A Költségvetési Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális 
Nonprofit Kft. részére e-cargo teherkerékpárok beszerzéséhez felhalmozási célú támogatás 
biztosításáról szóló, 262. számú előterjesztést támogatja [25/2022. (V.17.)]. 

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 3 igen, egyhangú döntéssel fogadta el a Bizottság a 
döntési javaslatot. Köszönöm szépen. 

3. napirendi pont: 
Beszámoló a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2021. évben 

végzett tevékenységéről 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Következő napirendi pontunk, beszámoló a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Polgármesteri Hivatal 2021. évben végzett tevékenységéről. Kérdezem, hogy ezzel a beszámolóval 
kapcsolatban van-e valakinek kérdése, észrevétele, hozzátennivalója? Almádi Krisztinának adok 
szót. 

Almádi Krisztina Éva: Szeretném megkérdezni, hogy a megváltozott munkaképességű 
munkavállalókat most milyen munkakörben foglalkoztatnak, terveznek-e bővítést, akár a 
létszámban, akár a munkakörökben? Illetve a megváltozott munkaképességű munkavállalók 
foglalkoztatásának tapasztalatairól, amit a Jegyző úr még fontosnak tartana elmondani, kiemelni. 

Elnök: Köszönöm szépen. Jegyző úrnak adok szót. 

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. szépen. Jelentős változás nem következett be az előző évben a 
megváltozott munkaképességűekre vonatkozó foglalkoztatásunkban. Ahogy korábban ugye ezt 
megcéloztuk, igyekeztünk minden olyan munkakörben, ahol vagy kifejezetten a munkakör előnyt, 
kedvezményt tud biztosítani megváltozott munkaképességűekkel, megváltozott 
munkaképességgel rendelkezők számára, vagy pedig olyan képességeket tudunk hasznosítani, 
amelyek a Hivatal munkavégzésében többletet hoznak az ő közreműködésük által. Jellemzően 
továbbra is azt tudjuk elmondani, hogy egyébként a létszám nem változott az előző évhez képest, 
tehát létszámban ugyanott vagyunk. Jellemzően a Közterület-Felügyeletnek a Térfelügyeleti 
osztályán foglalkoztatunk megváltozott munkaképességű kollégákat, közülük több fizikai 
munkaképesség csökkenéssel rendelkező, vagy valamilyen egyéb mozgáskorlátozottsággal 
rendelkező kollégát. Kifejezetten az egészségügyi, hivatali egészségügyi programunknak a része 
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volt a masszázs szolgáltatásnak a bevezetése, ahol továbbra is foglalkoztatjuk a vak, illetve siket 
masszőrjeinket. Ezek talán, ahol kifejezetten arra építettünk, hogy a munkakörök magában 
hordják a lehetőséget, egyébként nehezebben munkát találó kollégák számára is. És egyébként 
más munkakörökben is előfordulnak olyan belső szervi munkaképesség csökkenéssel rendelkező 
kollégák, vagy olyan betegséggel rendelkezők, ahol ebben a kedvezményezetti körben 
köszönthetünk valakit, vagy van akár az Ő foglalkoztatásának az a pozitív hatása, hogy a 
rehabilitációs hozzájárulás fizetési kötelezettséggel ezzel is tudjuk a Hivatalt, illetve az 
Önkormányzatot mentesíteni. Ezért továbbra is az a szándékunk természetesen, hogy 
fenntartsuk, illetve hogyha szükséges, akkor kiegészítsük ezeket a munkaköröket, vagy pótoljuk 
azokat a kollégákat, akik már esetleg nem dolgoznak velünk. Köszönöm. 

Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele? 
Amennyiben nincs, akkor kérem, hogy a döntési javaslatról szavazzunk. 

A Költségvetési Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal a beszámoló a Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2021. évben végzett tevékenységéről szóló, 271. számú 
előterjesztést támogatja (26/2022. (V. 17.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal fogadta el a döntési javaslatot. 
Mi is köszönjük a munkát. 

4. napirendi pont: 
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 

képviselő-testületi és a veszélyhelyzetben hozott polgármesteri határozatokról 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Következő napirendi pontunk egy tájékoztató, a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a 
további intézkedést igénylő képviselő-testületi és a veszélyhelyzetben hozott polgármesteri 
határozatokról. A tájékoztatóval kapcsolatban kérdezem, hogy van-e valakinek kérdése? Nincs. 
Köszönjük a tájékoztatót, lezárom a napirendi pontot. 

A Költségvetési Bizottság a „ Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további 
intézkedést igénylő képviselő-testületi és a veszélyhelyzetben hozott polgármesteri határozatokról" 
tárgyú 244. számú előterjesztést megtárgyalta. 

5. napirendi pont: 
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. I·Vl. havi 

várható likviditási helyzetéről 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Végül, de nem utolsó sorban, tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat 2022. évi I-VI. havi várható likviditási helyzetéről. Ezzel kapcsolatban nem látok 
hozzászólásra jelentkezőt. Akkor köszönöm szépen a tájékoztatót, lezárom a napirendi pontot. 
Több napirendi pontunk nem lévén, elfogytak, lezárom a mai bizottsági ülést. Köszönöm 
mindenkinek a munkáját. 
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A Költségvetési Bizottság a „ Tájékoztató a Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat 
2022. /-VI. havi várható likviditási helyzetéről" tárgyú 251. számú előterjesztést megtárgyalta. 

jegyző 

Au e g ~ 
~ naEva 

bizottsági tag 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

./ meghívó, előterjesztések [elektronikus adathordozón) 

./ jelenléti ív 

./ ülésről készült hangfelvétel [elektronikus adathordozón) 

o határozatok melléklete 

o írásban benyújtott módosító javaslat 

o jegyző törvényességi észrevétele 

o interpelláció 

o titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

o felszólalási jegy 
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BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLET 

KöL TSÉGVETÉSI BIZOTTSÁG 

Jelenléti ív 

a 2022. május 17-én (kedden) 14.00 órakor megtartott Költségvetési Bizottság ülésére 

Bizottsági tagok: Aláírás: 

Betöltetlen képviselői hely (elnök) 

Almádi Krisztina Éva 

Huszti-Vouszka András Norbert 

Marksteinné Molnár Julianna 

Tóth Lívia 

Tanácskozási joggal: 

Dr. Szabó Krisztián 

Hegedűs Károly 

D. Kovács Róbert Antal 

Mustó Géza Zoltán 

RadványiGábor 

Somlyódy Csaba 

Weeber Tibor 

Dr. Ács Viktória 

Dr. Szüts Korinna 

Dr. Végh Liza 

Novák Andrea 

Siemné Topánka Eszter 

Balsai Judit Katalin 

Varga Tiborné 

Dr. Mózer Éva 

Dr. Sulyán Tamás 

Ehrenberger Krisztina 

Kálmánné Szabó Judit 

Dr. Nagy Jolán 

Aláírás: 
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